



## Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 14. august 2024.

Mødedeltagere: Ellen Lundsgaard, Poul Erik Frandsen, Karsten Mogensen, Gerda Ulrich og Lene Lyng Hansen.

Fravær: Michael Bosebjerg og Anders Bach.

Lokalforum 4440  
Mørkøv Hallen  
Skamstrupvej 7,  
4440 Mørkøv  
[morkov.lf@gmail.com](mailto:morkov.lf@gmail.com)

Formand:  
Ellen Lundsgaard  
Tlf. 20 73 99 38  
E-mail:  
[Evlundsgaard@gmail.com](mailto:Evlundsgaard@gmail.com)

Næstformand:  
Karsten Mogensen  
Tlf. 42 22 07 42  
E-mail:  
[Km@impactchurch.dk](mailto:Km@impactchurch.dk)

Sekretær:  
Lene Lyng Hansen  
Tlf. 25 65 67 94  
E-mail:  
[Leneniels@icloud.com](mailto:Leneniels@icloud.com)

Kasserer:  
Poul Erik Frandsen  
Tlf. 23 34 77 02  
E-mail:  
[pefrand@post12.tele.dk](mailto:pefrand@post12.tele.dk)

Bestyrelsesmedlem:  
Gerda Ulrich  
Tlf. 22 42 54 38  
E-mail:  
[gerda@ulrich.dk](mailto:gerda@ulrich.dk)

Suppleant:  
Michael Bosebjerg Jensen  
Tlf. 21 29 59 92  
E-mail:  
[Michael@bosebjerg.com](mailto:Michael@bosebjerg.com)

Suppleant:  
Anders Bach  
Tlf. 27 529 44 06  
E-mail:  
[anderstornslevbach@hotmail.com](mailto:anderstornslevbach@hotmail.com)

[www.4440morkov.dk](http://www.4440morkov.dk)  
Og på facebook

Lokalforum vi samler 4440

### 1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

### 2. Orientering fra formanden.

EL orienterer om at hun har fået en mail fra Holbæk kommune vedr. det mobile klimahus. Projektet går ud på at sætte skub på den grønne omstilling ude i lokalområderne.

EL har kontaktet Lars Q for at høre om der noget nyt ang. Stationen. Der er intet nyt pt.

Skamstrup - gruppe og EL har holdt møde med Lars Brandt omkring de trafikale forhold i Skamstrup. Der er en del der skal følges op på, så processen fortsætter.

Foreningsdag den 6. september. EL og PEF deltager.

### 3. Orientering fra kasserer.

Der har været nogle udfordringer med banken. Det er nu gået i orden.

### 4. Kræmmertelt.

#### a. Navn

Teltes navn bliver **Aktiviteter i 4440 – vi samler trådene.**

Navneskilt er bestilt.

#### b. Folder

EL har skrevet ud til alle foreninger om at lave en side, der skal indgå i folderen.

Bogtrykkeren i Jyderup er valgt til at trykke folderen, jf. tilbud.

#### c. Indhold

Plakatsøjler.

Evt. kontakte en hjerteløber fra Mørkøv, for at høre, om det er muligt at fortælle lidt om det i teltet.

LAG vil gerne være med.

Skrive til kommunalbestyrelsesmedlemmer, at de kan komme.

d. Lokalforums bidrag – hvad skal vi ”brande” os med....

Lokalforum laver en side til folder og KM tager nogle billeder til forsiden.  
Ansøgt om veste fra Trygfonden.

e. Aktiviteter

Kværne korn – kræver køb af kværne. Høre Christina(fællesskaber) om der kan søges midler til det.

GU tjekker om nogen tænker at lave en konkurrence.

Vedr. anlægspengene og hvad de kan bruges til, foreslog EL at der bliver sat en postkasse i teltet, hvor der kan lægges forslag i.

5. Kommuneplan (Alex og Søren fra interessegruppen deltager.).

Kommuneplan er ikke officielt kommet i høring endnu.

Boligarealer nord for Økoland, vest for Ibs Huse og Stigs Bjergby sydøst fjernes ifølge forslaget til boligudvikling. Derfor vil det være oplagt at få muligheden for at pege på nogle nye boligområder evt. indenfor 2 år. Det bør skrives ind i høringssvaret.

Vedr. erhverv, så står der intet om erhvervsarealer langs den nye motorvej mellem Jyderup og Mørkøv. Det skal også skrives ind i høringssvaret.

6. Hjemmesiden.

Domæne navn står i Erik Andkjærs navn, det skal nu flyttes til Lokalforums forening.

7. Anlægspenge ...fortsat.

Markedsfører det til kræmmermarkedet til foreningerne.

8. Orientering fra interessegrupper mv.

Intet nyt.

9. Orientering fra foreninger og institutioner..

Intet nyt.

10. Evt,

Næste bestyrelsesmøde bliver torsdag den 10. oktober kl. 19.00.